《单词百科:rif是什么意思?rif怎么发音?rif的解释和用法》

英语单词rif是什么意思?rif怎么读?rif怎么发音?美加网为您整理了rif的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



rif怎么读

rif的读音:[rif]

rif的意思

- 1、vt.裁减(雇员);
- 2、n.因经济理由而裁减(雇员);

rif的双语例句

1. This paper gives an overview of the Verification, Validation and Accreditation (VV & A) in High Level Architecture (HLA).

对基于高层体系结构 (HighLevelArchitecture, 简称HLA) 的仿真系统的校核、验证与确认(Verification, Validationand Accreditation,简称VV & A) 问题进行了详细的介绍及分析.

2. We thought a cruise on Lake Burley Griffin might be rather nice.

我们想在burleyGriffin湖上游览会很有意思.

3, And in the bazaars of Kabul, Mazar-i-Sharif and Herat the trade is brisk.

在Kabul的市场里, Mazar -i-SharifandHeart贸易兴旺起来了.

4. Chain Lightning electrifies the enemies for a while.

闪电链electrifies敌人一会儿.

5. Objective To examine the effect of PPD on airway inflammation induced by OVA sensitization.

目的 探索结核菌素纯蛋白衍生物(purifiedproteinderivative,PPD)对豚鼠实验性哮喘气道炎症的作用.

6. The DWY telecontrol systems for electrified railway have been widely used along many electrified railway lines.

DWY系列电铁远动系统(DWYTelecontrol SystemforElectrifiedRailway)已经在电气化铁道沿线获得了非常广泛的应用.

7. But that seems unlikely, Griffith said.

但是看上去并不是这样, Griffith说.

8、Listen now as Joshua Rifkin plays Joplin's "Maple Leaf Rag"

现在请听JoshuaRifkin演奏的Joplin的曲子—— " MapleLeafRag "

9. For International orders, the buyer is responsible for all applicable tarrifs, import duty and local tax.

国际订单, 买方是所有负责任的适用tarrifs, 进口税和地方税.

10. Roots performer Nanci Griffith was then a hopeful but little known artist.

当时,南奇?格利菲思(NanciGriffith)还是一个有前途、但知名度不高的艺人.

11. In Min county of Gansu province, Trifolium pratense cv. minshan was excellent legume to develop local forage industrialization.

岷山红三叶Trifoliumpratense是甘肃省岷县的优良地方牧草品种,是集饲用和药用价值于一体的优质豆科牧草,是发展当地草产业的龙头产品.

12. The main deck with three marinas, the submarine performing arts center and the gardens of phytopurification.

与三个游艇主甲板, 潜艇表演艺术中心和phytopurification花园.

13. Ameriflight maintenance personnel based in Seattle attempted to troubleshoot the Nav 1 malfunction but were unsuccessful.

Ameriflight航空公司的维护人员在西雅图基地试图排除Nav1不工作的故障但没有成功.

14. This way, RIF Rules Commission and Players Council will have better information about public opinion.

这样RIF委员会和参赛者委员会可以更好地理解公众的意见.

15. In 2008, Kat Griffin was a full-time Wall Street litigator with a part-time interest in following fashion.

2008年,卡特格里芬(kat griffin)还是华尔街的一名全职诉讼律师,业余时间喜欢追逐时尚。

16. Then, when you run the instrumented program, Purify scrutinizes memory accesses and manipulations by your program and identifies memory errors that are about to happen.

然后,当您运行这个测试过的程序时,Purify就会通过您的程序详细检查内存访问和操控,鉴定将要发生的内存错误。

17、 RESULTS: The optimal technical conditions were pH 2.9, Pluronic F 68 0.5 %, BCA 0.6 % and rIFN 2 a 0.8 %.

结果: 优选出的制备工艺条件为pH2.9的盐酸溶液,PluronicF68用量0.5%,BCA用量0.6%, rIFN 2a加入量0.8%.

以上是美加网为您整理的rif怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于rif的用法、rif的释义、rif的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/rif

